
Nieuwsbrief         Midden-Drenthe 
No.6, 29  augustus 2023 

 Pagina 1 van 4 

   
______________________________________________________________________ 

 
      Voorwoord 
      

’t Is weer voorbij, die mooie zomer. Bijna, althans. Begin september gaan de kinderen weer naar school, wordt er 
weer vergaderd en we  komen weer in het vertrouwde ritme.  
Sinds de vorige Nieuwsbrief is er een nieuwe burgemeester verkozen, onze wethouder kondigde helaas zijn afscheid 
aan en een nieuwe kandidaat werd voorgedragen. Het kabinet viel en Frans Timmermans werd gekozen als nieuwe 
PvdA-Groenlinks lijsttrekker. En op 22 november mogen we weer naar de stembus. 
 
Ook deze Nieuwsbrief bevat allerlei informatie over onze afdeling, het bestuur en de  fractie.   
 
De volgende Nieuwsbrief verschijnt eind oktober.  

 

      ____________________________________Van het bestuur _________________________________      

    door  Cor Onderwater (voorzitter) 
 

     
   

Een mooi resultaat! 

Ik hoop dat je terugkijkt op een fijne zomervakantie of er wellicht nog van geniet.  
Politiek en bestuurlijk gezien was het een onstuimige zomer. In meerdere opzichten!   
 
Het was even schrikken toen Dennis Bouwman, weliswaar niet onverwacht, definitief besloot te stoppen 
met het wethouderschap. Dennis was onze eerste wethouder die van buiten de gemeente kwam. En dat 
heeft hij knap gedaan. Bijna 7 jaar lang vertegenwoordigde hij ons in het college van Burgemeester en 
Wethouders. Een 24/7 functie in combinatie met een jong gezin is een flinke uitdaging.  
 
Onze fractie is samen met de fractie van GroenLinks en de besturen van beide partijen voortvarend aan de 
slag gegaan om te komen tot de voordracht van een nieuwe wethouder. Met een mooi resultaat als 
uitkomst. Unaniem is ervoor gekozen om Rieja Raven voor te dragen als nieuwe wethouder.  
 
Een wethouder is een door de gemeenteraad gekozen lid van het dagelijks bestuur (college van B en W) van 
de gemeente. Het besluit van de gemeenteraad eind september is de enige hobbel die Rieja nog moet 
nemen. En dat besluit zie ik vol vertrouwen tegemoet.  
 

Wij zijn heel blij dat Rieja zich beschikbaar stelt voor het wethouderschap. Een jong talent met politieke 

ervaring en een goede staat van dienst uit onze eigen afdeling. Wij boffen maar.  

Gefeliciteerd met je voordracht, Rieja, voor deze mooie en uitdagende rol voor de Midden-Drentse 

samenleving.    
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_________________________________________Uit de fractie _________________________________      

  door  Jan Beugel (raadslid) 
 

         
 

Op 4 september nemen wij afscheid van burgemeester Cees Bijl en op 5 september wordt de heer Jan 
Zwiers geïnstalleerd als de nieuwe burgemeester van Midden–Drenthe.  
 
Op 28 september zullen wij afscheid nemen van wethouder Dennis Bouwman en dan wordt  Rieja Raven, 
als de raad akkoord gaat, geïnstalleerd als onze nieuwe wethouder. 

 
         Ik noem een paar zaken waarmee we ons de afgelopen tijd hebben beziggehouden: 
          
        - Well Gear vertrekt 
        Well Gear is een belangrijk bedrijf voor het economische klimaat in Westerbork. Het is een bedrijf met  

300 medewerkers. Deze firma gaat vertrekken uit Westerbork, volgens een artikel in het Dagblad van het 
Noorden. Wij hebben het College hierover de volgende vragen gesteld:  
Is het bij het College bekend waarom Well Gear Westerbork en Midden- Drenthe wil verlaten? 
Zo ja, wat zijn de redenen en heeft het College dit ook besproken met Well Gear? 
Heeft het College ook actie ondernomen om Well Gear te behouden voor Westerbork? 
Als het een feit is dat Well Gear gaat vertrekken uit Westerbork, wat gaat er dan gebeuren met de panden 
die vrijkomen? 
Wat gaat het College doen om te zorgen voor een passende invulling voor het Aole Gemientehuus,  
midden in Westerbork, waar nu de kantoren van Well Gear in zijn gehuisvest ? 
 
In verband met de  de vakanties  hebben wij hierop nog geen antwoorden van het College ontvangen. 
 
- Kosten gebruik grondgebied Natuurmonumenten 
Het wordt voor organisaties steeds moeilijker om evenementen te organiseren. Er is een tekort aan 
vrijwilligers en veel administratieve handelingen moeten verricht worden om een vergunning te krijgen. 
Daarom moeten wij de vrijwilligersorganisaties die nog evenementen willen organiseren koesteren. Echter:  
organisaties die over het grondgebied van Natuurmonumenten gaan moeten € 1,- per deelnemer betalen. 
We hebben de volgende vragen hierover aan het College gesteld:  
Is  dit probleem bij het College bekend? 
Vindt u het jammer dat een organisatie zoals de loop-fiets-marathon in Westerbork, waarvan de opbrengst 
naar goede doelen gaat, hierdoor weer minder opbrengsten krijgt? 
Vindt u het ook niet vreemd dat je wel wandelen mag op het grondgebied van Natuurmonumenten maar er 
niet in groepsverband gratis mag wandelen? 
 
 Ook hierop hebben wij vanwege de vakantieperiode nog geen antwoord gehad. 
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__________________________Wonen, Welzijn en Zorg ____________________________  M 

door Dennis Bouwman (wethouder) 
                            

 

Wonen, Welzijn en Zorg in Midden-Drenthe: Samenwerken vanuit Vertrouwen 

In Midden-Drenthe is de sociaaldemocratische invloed op het sociaal beleid goed merkbaar. We zijn een 

sociale gemeente. Maar dat gaat niet vanzelf. Als PvdA-wethouder heb ik daar mijn steentje aan mogen 

bijdragen. Cruciaal daarbij is het lokale samenwerkingsverband WelWoZo (Welzijn, Wonen, Zorg) waarin 

diverse partijen op een goede manier met elkaar samenwerken. Samenwerking die hard nodig is. 

Want met een fors toenemend aantal ouderen (die langer zelfstandig thuis blijven wonen) en een snel 

schaarser wordend zorgpersoneel moeten we vooruitdenken. In Midden-Drenthe kiezen we er al vele jaren 

voor om welzijn centraal te stellen. Door welzijn te combineren met wonen en zorg, zorgen we voor een 

aanpak die gericht is op de mens. Dit betekent meer dan alleen medische zorg; we bieden een fijne 

woonomgeving en stimuleren sociale contacten.  

Want een gebrek aan sociale contacten zorgt voor eenzaamheid, misschien wel het grootste probleem van 

deze tijd. Eenzaamheid treft bijna 40% van de bevolking, ook in Midden-Drenthe. Eenzaamheid kan leiden 

tot depressie en andere gezondheidsproblemen. In Midden-Drenthe nemen we dit probleem serieus en 

richten onze aanpak op het bevorderen van ontmoetingen. Want als je regelmatig andere mensen ontmoet 

en samen iets leuks of nuttigs onderneemt word je veel minder snel eenzaam. Met programma's zoals "Een 

tegen Eenzaamheid" bevorderen we verbondenheid. 

Onze aanpak in Midden-Drenthe heeft inmiddels ook landelijk aandacht gekregen. Het ministerie van VWS 

ziet ons als landelijk voorbeeld, mede omdat we welzijn centraal zetten en inzetten op ontmoeting. In 

plaats van ons enkel te richten op het bestrijden van eenzaamheid, hebben we gekozen voor een aanpak 

die ontmoeting stimuleert. Zoals we dat al jarenlang doen. We hebben dan ook niet geprobeerd het wiel 

opnieuw uit te vinden, maar we hebben voortgebouwd op de sterke sociale infrastructuur van verenigingen 

en ontmoetingsplekken die al in onze gemeente aanwezig was.  

Ons dorpenbeleid is hierin cruciaal. Inwoners nemen initiatieven en de gemeente ondersteunt. Samen met 

inwoners, verenigingen en organisaties in de dorpen bereiken we prachtige resultaten die onze dorpen en 

wijken levendiger en aangenamer maken. Het is deze samenwerking die de ruggengraat vormt voor ons 

sociaal domein. 

Op 27 september deel ik ons verhaal op het landelijke congres van "Een tegen Eenzaamheid". Ondanks dat 

deze boodschap voor ons zo logisch klinkt, blijft het belangrijk om onze aanpak te delen. In Midden-

Drenthe laten we zien dat door samen te werken en te vertrouwen op de kracht van onze inwoners, een 

sociaal domein kan ontstaan waarin mensen zich gesteund en verbonden voelen. Een echt PvdA verhaal.  

Want voor de toekomst van de zorg is het essentieel om te blijven investeren in welzijn, wonen en zorg.  
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__________________________________Perspectiefnota ____________________________ 

 
Bij monde van onze fractievoorzitter Tineke Posthoorn reageerde de PvdA in de raadsvergadering van 13 
juli op de Perspectiefnota. We citeren enkele  onderdelen uit Tineke’s duidelijke inbreng: 
 

Dorpshuizen:  De dorpshuizen zijn essentieel voor de leefbaarheid. Het zijn plaatsen om elkaar te 

ontmoeten, aan activiteiten mee te doen en steeds vaker zijn het plekken voor inwoners die een steuntje in 

de rug kunnen gebruiken. Tegelijkertijd is een dorpshuis niet eenvoudig te runnen. Het vraagt veel van een 

vrijwilligersbestuur. Daarom vinden we het belangrijk dat er wordt geïnvesteerd in de verduurzaming. Dit 

gaat echt helpen om de exploitatie rond te krijgen en neemt heel wat kopzorgen weg. En we zijn blij dat er 

plannen zijn voor een dorpshuis in Spier.  

Voorstel Dorpshuis Spier 

 
 
Wonen: Wat betreft de plannen rond wonen zijn we met elkaar in een ingewikkelde situatie beland. De 
kosten rijzen de pan uit; stikstofmaatregelen maken veel onmogelijk. Met de komst van nieuwe 
medewerkers lijkt het erop dat we toch weer wat vlot kunnen trekken. In veel dorpen ontwikkelen inwoners 
zelf plannen. Ondersteuning is bij deze plannen noodzakelijk. Verder hopen we dat de ruimte voor ruimte 
regeling weer gaat zorgen voor meer woningen. Nu zien we nog vaak plannen met dure, grote woningen. 
De PvdA vindt het belangrijk dat ook hier betaalbaar wordt gebouwd. Ziet het College mogelijkheden om 
hier nog eens kritisch naar te kijken?  
En dan de Vitale vakantieparken: Het toestaan van permanente bewoning op vakantieparken zien wij als 
een goede ontwikkeling richting meer betaalbare woningen. Daar dienen we een motie voor in. We willen 
graag dat Thrianta in Spier versneld over kan gaan naar permanent wonen. De Vereniging van Eigenaren is 
al heel ver in de voorbereiding. Wij zien geen reden om hier nog langer mee te wachten.    
 

 __________________________________Contact  __________________________________________ 

PvdA Midden-Drenthe is actief op sociale media. 
Like ons als je dat nog niet gedaan hebt en volg alles we doen. 
 
Facebook:   
Twitter:   @PvdA_MDrenthe 
Website:  www.middendrenthe.pvda.nl 
Mailadres: mailing@pvda.nl 
_____________________________________________________________________                                   
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